
S C H R I F T E L I J K E  V R A G E N 
       

Datum: 25 april 2024 
 
Deze schriftelijke vragen gaan over:  "Niet meer tennissen in de winter in Den Helder" 
 
Gesteld door de fractie van:  
 
 
Inleiding: 
Binnenkort maken ook de laatste twee indoortennisbanen in de commercieel geëxploiteerde hal aan 
de Drs. F. Bijlweg plaats voor padelbanen. Eerder werden daar al twee tennisbanen ingeruild voor drie 
padelbanen. Wie indoor wil tennissen, kan in de nabije toekomst alleen nog terecht in de verouderde 
tennishal aan het Schapendijkje. „Maar dat is voor de meeste spelers gezien de geringe breedte geen 
volwaardig alternatief” 
 
Met ingang van het winterseizoen 2024/2025 staan er naar schatting zo’n vierhonderd 
indoortennissers in de kou. In twee jaar tijd zijn de mogelijkheden om indoor te tennissen nagenoeg 
verdwenen in een stad van bijna zestigduizend inwoners. 
 
Tussen half november en half maart zijn de weersomstandigheden dermate dat buiten tennissen 
nauwelijks mogelijk is. De zogeheten all-weather banen als alternatief zijn dus geen oplossing. 
Bovendien is het in die winterperiode vroeg donker (en niet alle banen hebben verlichting), dus dan 
kunnen alleen de mensen tennissen die overdag tijd hebben. Het gaat niet alleen om het spelen, maar 
ook om het trainen. Waar moet beginnende of talentvolle jeugd in de winter trainen? Schagen heeft 
sinds kort ook geen indoorbanen meer. De dichtstbijzijnde mogelijkheid voor tennissers uit Den Helder 
is tennissen in Heerhugowaard. 
 
Vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van de in de aanleiding aangegeven problematiek? 
 

2. Is het college op de hoogte van het feit dat de tennisverenigingen niets aan deze situatie 
kunnen veranderen, aangezien zij tennishallen hebben verkocht aan particuliere eigenaren? 

 
3. Voelt het college de verantwoordelijkheid om alle sporten in onze stad voor alle leeftijden op 

elk moment mogelijk te laten zijn, wat derhalve ook geldt voor tennissen? 
 

4. Is het college bereid om, zo nodig in overleg met de KNLTB, al het mogelijke te doen om het 
tennissen voor jong en oud ook in de winter te kunnen laten plaatsvinden, waarbij ook de 
mogelijkheid van een hal naast sporthal Quelderduijn als alternatief wordt meegenomen? 

 
5. Is het college met D66 van mening dat een nieuwe tennishal ook kan bijdragen aan het tekort 

van sporthallen / sportzalen voor bewegingsonderwijs van scholen? 
 
 
 
 
De fractie van D66 Den Helder, 
 
Stefan Milatz / Hans Verhoef 


